
Referat – bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 12. januar 2016 kl. 19 i fællesrummet 

Til stede: Inge Hansen, Jacob Klit-Hansen (ref.), Karianne Dahlen, Sanne Hvass Nielsen, Majbritt Olsen 

 

Dagsorden: 

1. Opfølgning fra seneste bestyrelsesmøde 

a. Mur til nabo 

b. Fremlejekontrakter 

c. Status på kloaksag 

d. Forsikring 

e. Skift af administrator 

f. Badeforening 

g. Mail 

h. Julefrokost 

2. Evt. 

 

Referat: 

Ad 1a: Intet nyt – LEVs rådgiver er rykket igen 12/1. 

Ad 1b: Alle fremlejekontrakter er nu fundet af Sjeldani. En er udløbet – Sjeldani er rykket igen 12/1. 

Ad 1c: Vi har modtaget brev fra LMJ, der ikke kan tilbyde os en løsning, der kompenserer os ifht. 

forsikringsselskabets krav. Vi beder om at få vores tilgodehavender fra LMJ inkl. procesrenter mv. Vi 

kontakter forsikringsselskabet vedr. evt. krav om højvandslukkere eller lign. LMJ anmodes om at fjerne 

højvandslukkere mv., som lyder til at gøre mere skade end gavn. 

Ad 1d: Der afventer status på forsikring fra Willis. Sjeldani er rykket igen 12/1. 

Ad 1e: Begge foreninger har godkendt skift af administrator på EOGF. Vores nye administration hedder 

VOPA Administration. De har overtaget pr. 1. januar 2016. Sjeldani kører opkrævningen for januar og 

februar pga. ekspeditionstid hos Nets, der håndterer de automatiske opkrævninger. 

Ad 1f: Der var intet at bemærke. 

Ad 1g: Vi undersøger foreningens mails – Jacob forsøger at få adgang og punktet tages op næste gang. 

Outlook installeres på foreningens computer, så vi kan få alle brugermuligheder. 

Ad 1h: Julefrokost udskudt til 6. februar. Sanne undersøger sted. 

 

Ad 2:  

a. Pærer gået i nr. 24 – Karianne følger op. 

b. Vi har fået henvendelse fra ComX, der vil undersøge, om vi har behov for nyt udstyr til internet. 

Bestyrelsen følger op på næste møde. 

c. ABF har ikke accepteret vores udmeldelse pga. noget formalia. Jacob følger op. 

 

Mødet sluttede kl. 20.40 – dirigenten takkede for god ro og orden. 


